
bo vršilo prvo zborovanje v nov. šol. letu 
v Semiču, in sicer meseca septembra. — Na 
banovinski in glavni skupščini bosta zastopa
la naše društvo tov. Ljubic Matko, preds. in 
tov. Vilfan Maksimilijan, tajnik društva. To
variši in tovarišice, preden odidete na počit
nice, poravnajte članarino, dolžniki pa svoje 
obveze! —■ Vesele počitnice želi vsem odboT 
z željo, da se vsi zdravi in zadovoljni vrnete 
na svoja stara mesta! — Odbor. 

= JUU SRESKO DRUŠTVO RADOV
LJICA. Ker se radi nepričakovanih ovir skli
cano zborovanje ni vršilo, se isto vrši kot 
zadnje v tek. šol. letu dne 26. junija na Jese
nicah s pričetkom ob 10. uri. Dnevni red: 1. 
Poročilo predsednika. 2. Došli dopisi. 3. Po
ročilo blagajnika. 4. Določitev prihodnjega 
zborovanja. 5. Slučajnosti. — Odbor. 

PoroCIla i 
+ JUU — SRESKO DRUŠTVO ŽU

ŽEMBERK je zborovalo dne 11. maja 1935. 
v Ajdovcu, kjer se je zbralo kljub oddaljeno
sti mnogo članov. 

Po otvoritvi in pozdravih se je vršilo pre
davanje o učiteljskih gospodarskih ustano
vah. RefeTat tov. Hrena je temeljito preštu
diral in potem tolmačil tov. Kopriva iz Do
berniča. Zainteresiral je učiteljstvo za naše 
gospodarske ustanove, naglašajoč njih velik 
gospodarski, kulturni in moralni pomen za 
celoten stan in posameznika. Zlasti se je nav
zoče učiteljstvo zanimalo za Učit. samopo
moč. Poverjeništvo za to našo prevažno usta
novo je prevzel tov. Dekval iz Dvora, ki je 
stopil takoj pri skupnem kosilu v akcijo ter 
pridobil zanjo vse navzoče učiteljstvo, ki do
slej še ni bilo včlanjeno. 

Predlog o bolniškem zavarovanju učitelj
stva, ki ga je tolmačil tov. Baškovič, je bil 
sprejet v načelu. Bolniško zavarovanje pa bi 
moralo veljati za vso državo. Zeleh bi. da se 
o tem prevažnem vprašanju razpravlja tudi 

po drugih sekcijah. Zadevni načrt naj naša 
sekcija odstopi drugim v pretres. 

Nato smo razpravljali o nadaljnjih sta
novskih zadevah. Želeti bi bilo, da delajo 
kmetijski referenti skupno z učiteijstvom v 
svrho gospodarskega podviga naše vasi. Ma
riborsko učiteljišče, ki ga nameravaio ukiniti, 
naj ostane še nadalje. 

Odtegovanje uslužbenskega davka na 
stanarine, naj se ukine. 
Fr. Mervar, preds. Rafaela Hrovatova, tajn. 

+ JUU SRESKO DRUŠTVO V ŠOŠTA
NJU je zborovalo 5. junija t. 1. Navzočih je 
bilo 93% članov. 

Po prehodu na dnevni red se je odobril 
zapisnik zadnjega zborovanja. K zapisniku se 
določi, da bo prvo zborovanje v prihodnjem 
šol. letu posvečeno kulturni skrbi in povzdigi 
vasi. predavala bosta 'tov. Menhart in Mencej. 

Razpravljali smo o dopisih. Predsednik 
je apeliral na člansitvo glede Mlad. matice, 
ki naj vzdrži prihodnje leto vsaj dosedanje 
število naročnikov. 

Glede prispevka za podporni sklad se je 
članstvo izjavilo proti prispevku, pač pa za 
stalnega pravnega referenta, za katerega bo
mo plačali izredni prispevek 5 Din za leto 
1935/36. 

O odtegljajih uslužbenskega davka za 
stanarino se je vnela, kot vsakokrat, ko so 
stanarine v razpravi, prav živahna debata. 
Mnenja smo. da mora najti sekcija pot za 
ureditev izplačevanja stanarin potom bano
vine skupno z ostalimi prejemki. 

Ostale dopise je vzelo članstvo na zna
nje in jih rešilo s primernimi pripombami. 

Tov. predsednik je nato poročal kratko 
o poteku občnega zbora Učit. samopomoči v 
Celju. 

Tov. Ulaga Angela, ki se je udeležila 
pevske turneje UPZ v Bolgariji, je predavala 
o osebnih vtisih in doživljajih. 

Pri obeh skupščinah bo zastopal društvo 
tov. predsednik — odnosno podpredsednik. 
R. Macarol, preds. Vrečko, tajnik. 

Stanovska 
organiszacifa JUU 

Iz društev: 
Vabila 

= JUU SRESKO DRUŠTVO ČRNO
MELJ METLIKA javlja vsemu svojemu član
stvu, da odpade najavljeno zborovanje dru
štva v Semiču v tekočem šol. letu. Pač pa se 


